
Z   Á   P   I   S 

 
ze  14. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 3.3.2009 

 

 

Program:  1)  Zahájení 

                   2)  Zpráva z mezidobí zasedání 

                   3)  Smlouva na zpětný odběr odpadů 

                   4)  Zavedení CZECH POINTU 

                   5)  Zprávy předsedů komisí a výborů 

                   6)  Rozprava 

                   7)  Usnesení a jeho schválení 

                   8)  Závěr 

                  

 

 

1. Zahájení 

 

     Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce pan Jan Krotký v 19.30 hodin v restauraci 

kulturního domu. Přítomno 6 členů OZ, 1 omluven. Starosta přivítal přítomné občany a 

seznámil je s navrženým programem zasedání. 

Hlasování: program byl schválen všemi  přítomnými členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu:   p. Ruth Václav 

             p. Matoušek Václav 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 10.12.2008:   p. Zub Jan  

                                                                                                   ing. Blohmann Miroslav 

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise:  

Předseda:   ing. Falout Josef 

Členové:    p. Babka Ladislav,  p. Kadlec Vladimír 

 

Hlasování: všichni členové OZ  souhlasí s takto navrženou komisí. 

Starosta vyzval návrhovou komisi, aby se ujala své činnosti. 

 

 

2. Zpráva z mezidobí zasedání 

 

    Zprávu z mezidobí zasedání  podal starosta obce p. Krotký. Od posledního veřejného 

zasedání  se obecní zastupitelstvo  sešlo na 2 poradách a to 14.1. a 11.2.2009. Na poradách 

byly projednávány tyto věci :  podání žádosti o dotaci z POSV na Plzeňský kraj, projekt na  

   ČOV,  audit – přezkoumání hospodaření obce za rok 2008,  odkup pozemku TJ v okolí 

    hřiště,  projekt dopravního značení,  změna katastrální hranice,  žádost ASAVETu o  

    prodloužení integrovaného povolení a pořádání pouťové zábavy. 

 

 

3.  Smlouva na zpětný odběr odpadů 



 

    Firma Západočeské komunální služby Plzeň nám zaslala dodatek ke smlouvě na zpětný 

odběr a využití odpadů z obalů, kterým dáváme plnou moc, aby za naši obec vykazovala 

množství odpadu přímo firmě EKO-KOM a.s.   

Hlasování :  s dodatkem  souhlasili všichni členové OZ 

 

 

4.  CZECH  POINT 
 

     Od července letošního roku budou mít všechny obce povinnost zavedení programu e-

Government tj zřízení  datové schránky. V souvislosti s tím je též možnost zřízení programu 

CZECH POINT, na který  lze získat  dotaci. Tento program mohou občané využívat např. při  

žádosti výpisu z rejstříku trestů nebo z katastru nemovitostí. 

Hlasování proběhne až po diskusi. 

 

 

5.  Zprávy předsedů komisí a výborů 
 

     Starosta obce p. Krotký seznámil přítomné se směnou ve vedení finančního výboru a 

komise kultury a sportu. Funkci předsedy finančního výboru bude vykonávat ing. Blohmann 

Miroslav a funkci předsedy kulturní komise ing. Falout Josef. 

 

p. Ruth Václav, lesní hospodářství 
Na jaře bude pokračovat ve výsadbě mladých stromků a provede opravu oplocení. 

 

p. Duchek Josef, kontrolní výbor 

Provedl kontrolu plnění úkolů a sdělil, že nebyly shledány žádné nesplněné úkoly.  

 

ing. Falout Josef, finanční výbor 
Seznámil přítomné s čerpáním rozpočtu za r. 2008, kde příjmy činily 3,174.601,- Kč a výdaje   

2,414.979,- Kč,  zůstatek na účtu ke konci roku činil 1,701.165,- Kč. Současně vyjádřil své 

obavy z toho až skončí volební období , zda se najde dostatečný počet kandidátů na členy OZ, 

aby i nadále obec fungovala samostatně. 

 

p. Matoušek Václav , odpadové hospodářství 

Informoval o zateplení stropu v KD. Zakoupil izolační materiál a společně s p. Krotkým 

provedli utěsnění otvorů  kolem ventilátorů.. 

 

ing. Blohmann Miroslav, kulturní komise   

Kulturní komise uspořádala pro děti vánoční besídku, turnaj ve stolním tenise, na l. ledna již 

tradiční Vřeskovickou šlápotu, v současné době probíhají přípravy na dětský maškarní ples. 

 

 

6. Rozprava 

 

p. Kadlec Vladimír 

Hovořil ohledně Asavetu, je třeba s vedením vyjednávat  veškeré připomínky občanů, ne se 

s nimi soudit. Reagoval na slova ing. Falouta J. ohledně budoucího zastupitelstva. V obci je 

dost mladých a schopných lidí, je třeba je včas oslovit a věří, že obec bude fungovat i nadále 

samostatně. 



 

p. Falout Josef st. 

Připomínka  k Asavetu Biřkov,  kde se zvýšila kapacita výroby, zda je toto v souladu se 

stavebním povolením. 

 

p. Simbartl Karel 

Uvedl, že spolupráce mezi obcí a TJ není dobrá. P. Matoušek mu odpověděl,  že si toto 

nemyslí, protože každým rokem obec poskytuje příspěvky TJ a to jak na činnost, tak i na 

nákup výstroje. Obec přispěla i na budování nového hřiště. Pokud TJ požádá o pomoc při 

zajišťování sportovních akcí, obec jí vyjde vstříc. 

 

p. Hrubý Jan 
Ohledně Asavetu řekl,  že by bylo dobré snažit se o spolupráci, ale zároveň je neustále 

kontrolovat, jak dodržují stanovená pravidla. Zřízení CZECHPOINTu v obci je dobré 

rozhodnutí, protože to rozšíří služby občanům. 

 

p. Kadlec Vladimír 

Měl dotaz ohledně vybudování kanalizace v obci, protože staví rodinný domek a potřebuje 

vyřešit svod povrchové vody a odpad. Starosta obce mu odpověděl, že na kanalizaci se 

v současné době zpracovává projekt a pak je to také otázka dotací, zda nějaké dostaneme, 

protože takovou finančně nákladnou stavbu obec sama nemůže realizovat. Odpady zatím musí 

vyřešit výstavbou septiku. 

Dále uvedl, že je pro zřízení CZECHPOINTU v obci.  

 

p. Matoušek Václav 

Informoval přítomné ohledně Asavetu Biřkov, který požádal o 4. změnu integrovaného 

povolení  u Krajského úřadu v Plzni. Naše obec byla vyzvána jako účastník řízení, aby se 

k těmto změnám vyjádřila a připomínky zaslala na KÚ v Plzni. Připomínky se týkaly hlavně 

zápachu, který se v poslední době opět zhoršil. 

 

 

7.  Usnesení a jeho schválení 

       

      Předseda návrhové komise ing. Falout Josef přečetl návrh usnesení a vyzval přítomné 

členy OZ, zda mají nějaké připomínky nebo jiný návrh usnesení. Nikdo z přítomných 

zastupitelů neměl jiné návrhy ani připomínky, proto požádal členy OZ o hlasování. 

Hlasování :  všichni členové OZ souhlasili s návrhem usnesení ze l4. veřejného zasedání. 

 

 

8.  Závěr 
 

     Na závěr starosta obce p. Krotký poděkoval všem přítomným za účast na veřejném 

zasedání a schůzi zakončil ve 21.40 hod.     

 

      

Vřeskovice dne  3.března 2009 

Zapsala:              Kašparová Hana     


